

2024



اسم الرياضة / الاتحاد السعودي لألعاب القوى البارالمبية

الشروط والمتطلبات التي يجب توفرها في اللاعبين واللاعبات الراغبين في التسجيل في تجارب الأداء أو التصفيات متضمنة العمر:

1. يجب ارتداء الزي الرياضي المناسب.
2. لا يسمح بمشاركة الرياضيين الموقوفين بعقوبة انضباطية.
3. لا يسمح للاعب/ة بالمشاركة في أكثر من تجربة أداء
4. يسمح مشاركة سعودي/ة الجنسية، وكما يُسمح بمشاركة الغير سعوديين بشرط ان يحمل اقامة سارية المفعول وستكون نسبة مشاركة الاجانب هي 12 % من عدد الرياضيين كما يُسمح بمشاركة الموايد وأبناء المواطنة (يعامل الموايد كمواطنين في حال أثبت ذلك)
5. يجب أن يكون اللاعب/ة لائق/ة طبيا مع ضرورة إحضار كشف لا تقل مدة اصداره عن 6 أشهر من تاريخه ولن يسمح لأي شخص بالمشاركة دون كشف طبي و ضروره احضاره بيوم إقامة تجارب الاداء.
6. في حال الرياضه مفعلة بالاندية الحكوميه / نادي خاص (نافس) لابد أحضار اللاعب/ة اخضار الكورنيه الخاص به وتمثيل ناديه المسجل بنظام الاداء الرياضي.
7. في حال وجود المسابقة نفسها للشباب والرجال أو للشابات والسيدات يلزم على اللاعب/ة اختيار مسابقة واحدة منهما ولا يمكن المشاركة في كلتا الفئتين.
8. أن يكون المشارك ملم بأنظمة واللوائح الخاص باللعبة
9. أحضار معدات اللعبه الخاصه به .
10. للجنة المنظمة حق استخدام الصور والفيديوهات التي يتم التقاطها خلال دورة الألعاب السعودية 2024 في الحملات الاعلاميه والاعلانية على وسائل الاعلام ، ومنصات التواصل الاجتماعي.

2024



Requirements and Conditions for Players Wishing to Register for Trials or Qualifications, Including Age :

- 1 . Athletes must wear appropriate sports attire .
- 2 . Athletes who are suspended due to disciplinary action are not allowed to participate .
- 3 . Players are not allowed to participate in more than one trials .
- 4 . Participation is allowed for Saudi nationals, as well as non-Saudis with a valid residency permit, with foreign participants limited to 12% of the total number of athletes (Non-Saudis born in Saudi Arabia will be treated as Saudi nationals upon verification) .
- 5 . Players must be medically fit and must present a medical report issued within the last six months. No one will be allowed to participate without the medical report, which must be presented on the day of the trials .
- 6 . If the sport is active in government clubs or private club (Nafes), the player must bring their club ID and represent their registered club in the sports performance system .
- 7 . If the same competition is available for both youth and adults or for young women and adult women, the player must choose one competition as they cannot participate in both categories .
- 8 . Participants must be familiar with the rules and regulations of the game .
- 9 . Players must bring their own game equipment .
- 10 . The organizing committee has the right to use photos and videos taken during the Saudi Games 2024 for media and advertising campaigns on media outlets and social media platforms .

2024



- 1) تعميم لأندية ذوي الإعاقة بالمشاركة في البطولات المؤهلة الى دورة الألعاب السعودية الثالثة.
- 2) إعلان رابط للتسجيل للعامة في موقع الاتحاد للغير مسجلين في اندية ذوي الاعاقة.
- 3) يطبق القانون الدولي لرياضة ألعاب القوى البارالمبية 2024م.
- 4) سيتم تطبيق نظام الرازا الدولي 2023 / 2024 في جميع مسابقات الدمج.
- 5) يتم تأهيل 80% من اللاعبين واللاعبات عن طريق البطولات المؤهلة.
- 6) يتم تأهيل 20% من اللاعبين واللاعبات عن طريق الاتحاد السعودي لألعاب القوى البارالمبية (تأهيل مباشر لنهائيات دورة الألعاب السعودية 2024م).
- 7) يسمح بمشاركة اللاعبين من عمر 15 سنة (مواليد 2009 - فأقل).
- 8) يجب احضار بطاقة اللاعب والكشف الطبي ولن يسمح للاعب المشاركة بدونهم.
- 9) كل نادي مسؤول عن تأمين أدوات لاعبيه (كرسي الرمي - مشدات - غطاء العينين - قماش طبي للعين - سترة الدليل).
- 10) في حالة لم يحقق اللاعب نقاط الرازا في مسابقات الدمج تحسب نتيجته (المضمار بالزمن والميدان بالمتري).
- 11) سيخضع جميع اللاعبين الغير مصنفين للتصنيف الطبي.
- 12) يتم تقديم الاحتجاج خلال نصف ساعة بعد إعلان النتيجة النهائية للمسابقة الى الحكم العام مع رسوم الاحتجاج مبلغ (1000 ريال) ولن يقبل الاحتجاج بعد انتهاء الوقت المحدد لتقديمه.
- 13) مسابقات المضمار والميدان نهائية بدون تصفيات.
- 14) يجب على كل لاعب ولاعبة إحضار الكشف الطبي والتعهد والاقرار الإعلامي واخلاء المسؤولية في حالة الإصابة والضرر والتعويض (لا سمح الله) مكتمل قبل بداية بطولات التأهيل.
- 15) يجب على الجميع الأندية المشاركة والالتزام بمواعيد بداية المسابقات.
- 16) الحكم العام هو المسؤول عن بداية السباق ونهايته.

- 1) Generalization for disabilities clubs participating in the qualifying tournaments for the Third Saudi Games.
- 2) Announcing a link to register to the public on the Federation's website.
- 3) The International Law of Paralympic Athletics 2024 shall apply.
- 4) The Alraza International System 2023/2024 will be applied in all integration competitions.
- 5) 80% of male and female players are qualified through qualifying tournaments.
- 6) 20% of male and female players are qualified by the Saudi Paralympic Athletics Federation (direct qualification for the finals of the Saudi Games 2024).
- 7) Players aged 15 years (born in 2009 - under are allowed to participate).
- 8) The player's card and medical examination must be brought, and the player will not be allowed to participate without them.
- 9) Each club is responsible for securing the tools of its players (throwing chair - restraints - eye cover - medical gauze for the eye - guide jacket).
- 10) If the player does not achieve Al-Raza points in the merging competitions, his result is calculated (track in time and field in meters).
- 11) All unranked players will be subjected to medical classification.
- 12) The protest is submitted within half an hour after the announcement of the final result of the competition to the general judgment with the protest fee of (1000 riyals) and the protest will not be accepted after the end of the time specified for its submission.
- 13) Track and field competitions are finals without qualifiers.
- 14) Each player must bring the medical examination, pledge, media acknowledgment and disclaimer of liability in case of injury, damage and compensation (God forbid) completed before the start of the qualifying tournaments.
- 15) All clubs must participate and adhere to the start dates of the competitions.
- 16) The general referee is responsible for the start and end of the race.